
Protokół Nr 35/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 14 czerwca 202lr. 

Posiedzenie trwało od godz. 1005' 1055 

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

- Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka;

- Rafał Roguski -  Starszy Inspektor ds. Inwestycji.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Przyjęcie sprawozdania z Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka za 2020 

rok;
3. Rozpatrzenie podań do komisji;
4. Sprawy różne;
5. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg nosiedzenia komisji

Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Przyjęcie sprawozdania Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka za 2020 
rok.

Komisja Gospodarcza Rady Gminy Dąbrówka pozytywnie przyjęła sprawozdanie za 2020 rok

Ad. 3 Rozpatrzenie podań.

Przewodniczący komisji odczytał podania do komisji:

- Pani Edyty Grześkiewicz w sprawie usypania destruktu asfaltowego na ul. Klonowej oraz ul. 
Sosnowej;
Pan Rafał Roguski poinformował, że podanie zostało zrealizowane.

- Sołtys wsi Ostrówek w sprawie modernizacji technicznej jezdni drogi gminnej ul. Wspólnej 
w miejscowości Ostrówek;
Pan Rafał Roguski poinformował, że podanie zostało zrealizowane.

- Sołtys wsi Jozefów w sprawie ujęcia drogi na ul. Cichej w Józefowie w pracach 
technicznych i doprowadzenie nawierzchni do odpowiedniego stanu technicznego.
Pan Rafał Roguski poinformował, że podanie zostało zrealizowane.

- Pan Grzegorz Wójcik -  Radny Gminy Dąbrówka w sprawie przyznania dodatkowych 
środków w wysokości 6 000 00 zł. na dalsze utwardzenie ul. Chabrowej i ul. Złotej
- kontynuacja;



Komisja pozytywnie zaakceptowała podanie przeznaczając środki finansowe 
w kwocie 4500 00 zł.

- Mieszkanka Sokołówka w sprawie poprawienia bezpieczeństwa na drodze w miejscowości 
Sokołówek.
Ww podanie zostało przekazane zgodnie z właściwościami do Starostwa Powiatowego 
w Wołominie.

- Pan Kamil Bielecki - Radny Gminy Dąbrówka złożył podanie o przyznanie środków 
finansowych w kwocie 7000 00 zł. na bieżące naprawy dróg gruntowych w miejscowości 
Marianów.
Komisja pozytywnie zaakceptowała ww podanie przeznaczając środki finansowe w kwocie

- Pan Andrzej Marcinkiewicz złożył podanie w sprawie przyznania środków finansowych 
w kwocie 3000 00 zł. na udrożnienie i umocnienie przepustu na drodze gminnej 
w miejscowości Guzowatka.
Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka podjął decyzję o skierowaniu 
pracownika w teren celem weryfikacji ww temacie.
Komisja podjęła decyzję, że jeżeli będą potrzebne środki finansowe na ww urodrożnienie 
i umocnienie przepustu to komisja przeznaczy odpowiednie na ten cel środki finansowe.

Ad. 4 Sprawy różne
W sprawach różnych nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenie.

Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono

2500 00 zł.

3. Bielecki Kamil i


